



THE NEW LOEWE. CENTER

Das neue LOEWE. CENTER

A new DIGITAL CINEMA specialist shop

The multi-media enterprise DIGITAL CINEMA is expanding its business: due to the great demand they established a new shop specialized in LOEWE and BOSE products only, including all the accessories of these two quality brands. Like DIGITAL CINEMA this specialist shop is located in the heart of Palma, around the corner of Jaime III. There clients just find about everything regarding Plasma/LCD, Multi-Room Media Servers, Home Cinemas, HI-FI, multimedia, accessories etc. which can be tested right there in the 120 m² showroom. For your "home cinema" we provide a.o. the LOEWE. INDIVIDUAL COMPOSE, full HD with a 1080p resolution and hard-disk, the state-of-the-art TV and video technology. Especially attractive for German clients: all LOEWE.-TVs are equipped

DIGITAL CINEMA mit neuem Fachgeschäft

Das Multimedia-Unternehmen DIGITAL CINEMA ist auf Expansionskurs: auf Grund der hohen Nachfrage wurde ein neues Geschäft eingerichtet, das ausschließlich LOEWE und BOSE-Produkte vertreibt – mit allem, was diese beiden Qualitätsmarken bieten. Genau wie DIGITAL CINEMA ist das neue Fachgeschäft im Zentrum Palmas, gleich um die Ecke vom Jaime III. Hier findet der Kunde schlichtweg alles rund ums Thema Plasma/LCD, Mediaserver für Multiroom, Home Cinema, HI-FI, Multimedia, Zubehör etc., das in dem 120 m² großen Showroom getestet werden kann. Für das »Kino für Zuhause« sorgen u.a. der LOEWE. INDIVIDUAL COMPOSE, full HD, mit 1080 p. Auflösung, und Festplatte, der »neueste Schrei« der Fernseh- und Videotechnik. Besonders attraktiv für deut-

with a built-in receiver for German channels, provided by the Astra Satellite, this is to say an add-on receiver with a second, inconvenient remote control is not necessary.

Our staff advises you in Spanish, German or English without a problem. Like at the DIGITAL CINEMA store where you find plasmas/LCD, Mirror TV, Hi-Fi, Dedicated Home Cinema, Multi-Room, Home Entertainment Products at the highest level for an "intelligent" home, the new LOEWE. CENTER offers products such as flexible FLAT-TVs with over 25 different installation possibilities, Multimedia and Home Cinema loudspeaker systems, in- and outdoor loudspeakers, marine audio, wireless iPod accessories, noise cancelling headphones, elegant A/V furniture, etc. Patrick L. Popp, the young owner with an MBA in business administration has a reason to be proud about the expansion: the innovative brand started in 2005 with only two staff members, now there are eight experts advising customers interested in the latest technology.

sche Kunden: LOEWE.-Geräte haben als einzige Fernseher den Receiver für deutsche Kanäle, die über den Satelliten Astra empfangen werden können, bereits integriert, d.h. ohne den externen Receiver und die zweite, unbequeme Fernbedienung. Beraten werden Sie in beiden Geschäften auf Spanisch, Deutsch oder Englisch. Wie bei DIGITAL CINEMA, das von Plasmas/LCD, Mirror TV, Hi-Fi, Dedicated Home Cinema, Multiroom, Home Entertainment Produkten ein »intelligentes« Zuhause auf höchstem Niveau schafft, gibt es auch in dem neuen LOEWE. Center Produkte wie flexible Flat-TVs mit über 25 Aufstellmöglichkeiten, Multimedia und Home Cinema Lautsprecher Systeme, in- und outdoor Lautsprecher, Marine Audio, kabellose iPod Accessoires, Noise Cancelling Kopfhörer, edle A/V-Möbel, etc. Der junge Geschäftsinhaber und Dipl. Betriebswirt/MBA Patrick L. Popp hat mit der Geschäftserweiterung allen Grund zum Stolz: die innovative Marke startete im Jahr 2005 mit zwei Mitarbeitern, jetzt erwarten den Technikfreund acht kompetente Mitarbeiter. ____

LOEWE. CENTER · C/ Moncadas, 2
07012 Palma de Mallorca

Tel. +34 971 72 49 51 · mobile: +34 629 609 680
comercial@digitalcinema.es
www.loewecenterpalma.es

DIGITAL CINEMA · C/ Protectora, 14
07012 Palma de Mallorca

Tel. +34 971 710 075 · Fax: +34 971 495 499
comercial@digitalcinema.es
www.digitalcinema.es

